

兹于签署以下，我/我们在此：

By signing below, I/we hereby: -

- 授权以上相关大华银行虚拟账户服务相关的更改或修订。
authorise the changes or amendments set out above to be made for the use of UOB Virtual Account Service.
- 授权任一有权签字人或预留印鉴人需要时可申请下载虚拟账户清单。
authorize any one Approved Person or authorized signatory to request for downloading of virtual account listing as and where required.
- 同意因由本人使用大华银行虚拟账户服务而产生与之相关的，或因此而发生的，或由于过早申请而发生的，致使银行在任何情形下可能承受的所有成本、索赔、请求、损失、费用及开支等，本人同意赔偿及使银行免于承担以上损失。
agree to indemnify and hold harmless the Bank from and against any and all costs, claims demands, losses, charges and expenses howsoever and of whatsoever nature which the Bank may sustain, incur or be liable for in connection with or arising as a consequence of this or any earlier application for, the use of UOB Virtual Account Service.
- 同意本行可以就大华银行虚拟账户服务使用相关的任何事宜联系此表上注明的或在虚拟账户系统中银行记录的联系人。
agree that the Bank may contact the Contact Person(s) stated in this form or in the Virtual Account System's Bank Records for any matters relating to the application and usage of the UOB Virtual Account Service.
- 同意遵守大华银行虚拟账户服务条款与条件、机构账户与相关服务条款与条件，及其不时的修改或补充。
agree to be bound by the Bank's Terms and Conditions for UOB Virtual Account Service, and Terms and Conditions Governing Non-Individual Accounts and Services, as amended or supplemented from time to time.

----- 有权签字人姓名 Authorised Person's Name	----- 签名 Signature
----- 职位 Designation	----- 日期 Date

----- 有权签字人姓名 Authorised Person's Name	----- 签名 Signature
----- 职位 Designation	----- 日期 Date

重要提示 IMPORTANT NOTES

- 本行自收到申请之日起，需要至少5个工作日进行申请处理。如果您在5个工作日后未收到设置完成的确认，请联系您的实施专员。
The Bank will take at least five (5) business days from the date of its receipt to process this application. Please contact your Implementation Officer if you do not receive a confirmation that the setup has been completed after five business days.
- 大华银行虚拟账户服务申请表相关的所有附件的每一页必须由有权签字人签字。
All pages of any attachment accompanying this UOB Virtual Account Service application form must be signed by the authorized person(s).

银行专用 FOR BANK USE ONLY

处理 Attended By:	递交 Received By:	验印 Signature(s) Verified By:	经办 Processed By:	授权 Approved By:
姓名/签字/日期 Name/Initial/Date	姓名/签字/日期 Name/Initial/Date	姓名/签字/日期 Name/Initial/Date	姓名/签字/日期 Name/Initial/Date	姓名/签字/日期 Name/Initial/Date

特殊指令：

Special Instructions: